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Onderwerp: Bekrachtiging ambitieniveau ‘basis op alle wegen’

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 8 juli 2020

De Raad gehoord de beraadslaging,

kennis genomen hebbend van
 dat om het kwaliteitsniveau ‘basis’ op alle wegen in de gemeente Barneveld te realiseren er extra 

budget nodig is en een beleidstoevoeging wenselijk is; 
 dat het college het scenario overweegt tot een lager kwaliteitsniveau voor woonwijken en extensief 

gebruikte wegen in het buitengebied, omdat dat leidt tot kostenbesparing;

constaterende dat
 in 2016 met een amendement de ambitie is vastgesteld om vanaf 2017 het kwaliteitsniveau ‘basis 

’voor alle wegen in onze gemeente toe te passen in plaats van het kwaliteitsniveau ‘laag’;
 ondanks alle inspanningen en structurele en incidentele beleidstoevoegingen het gewenste 

kwaliteitsniveau tot op heden nog niet voor alle verhardingen is bereikt of binnen bereik ligt;
 het huidige kwaliteitsniveau geen buffer biedt om bijvoorbeeld de gevolgen van weersinvloeden zoals 

een strenge winter op te vangen;
 bij een lager niveau dan ‘basis’, wanneer benodigd asfaltonderhoud niet tijdig wordt uitgevoerd, de 

kans op kapitaalvernietiging groter is. Ook zeer licht belaste wegen hebben onderhoud nodig;
 de uitvoering van het amendement d.d. 15 juni 2016 ter discussie komt te staan als het extra 

benodigde budget niet wordt toegekend;

van mening is dat
 het een kerntaak van de gemeente is om te zorgen voor een goede, comfortabele en veilige 

infrastructuur (wegen, fietspaden en voetpaden), zowel in dorpen als het buitengebied;
 het van groot belang is de kwaliteit van de wegen in de hele gemeente Barneveld te bewaken en op 

voldoende peil te krijgen en te houden;
 het ambitieniveau ‘alle wegen op basisniveau’ zoals dat is vastgesteld met het amendement 

d.d. 15 juni 2016 nog steeds als uitgangspunt zou moeten dienen;

Spreekt uit 
 de uitspraak in het amendement d.d. 15 juni 2016 nogmaals te bekrachtigen, namelijk dat vanaf 2017 

kwaliteitsniveau  ‘basis’ voor alle wegen in de gemeente Barneveld wordt toegepast;

Verzoekt het college
 de uitspraak van de raad ‘alle wegen op basisniveau’ als uitgangspunt aan te houden bij het opstellen 

van de Meerjarenbegroting; 
 in de voorbereiding naar de Programmabegroting voor 2021 de financiële consequenties (incidenteel 

en/of structureel) inzichtelijk te maken voor de raad;



 tevens een tijdpad en prioritering uit te werken, eventueel in diverse scenario’s, om inzichtelijk te 
maken op welke termijn de ambitie gerealiseerd kan worden;

en gaat over tot de orde van de dag.
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